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内容概要

《实用英语综合训练教程》本着“少而精，抓重点”的思路，配合高职高专院校大学英语的教学，巩
固课堂所学的知识，帮助学生系统地掌握教学大纲所要求的语言知识。
强化词汇的记忆和运用。
专项训练鼹读技巧和应用文写作的能力。
此外，结合高职高专院校英语应用能力考试的复习，书中配有专项练习题和历年考试的真题．其中第
一册附有B级考试历年真题5套，第二册附有A级考试历年真题5套，为了帮助基础较好的同学准备大学
英语四级考试，第三册附有四级考试历年真题4套。
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章节摘录

插图：Cars are lots of fun, but they could also be dangerous. We have to be careful when we drive them or ride in
them.It's always a good idea to put on your seat belt when you're in a car. Why? Think about this example: You put
an egg on a skateboard and give it a push. If the skateboard hits a stone, it will stop, but the egg won't. It will fly
through the air, hit the ground and break.Now, think what would happen if you tied the egg to the skateboard.
When the skateboard hits a stone, the egg won't go flying. It will stay safety on the skateboard.Volvo, a famous
Swedish carmaker, was the first to use seat belts in 1949. Air bags are also very important for car safety, because
sometimes a seat belt isn't enough. If the car is going really fast and runs into something, seat belts could even hurt
the people who wear them.Most newer cars have air bags in front of and next to the seats. When a car hits
something, its alrbags will come out quickly - in less than one second - to keep the people inside safe.
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编辑推荐

《实用英语综合训练教程1-3(套装全3册)》是高职高专“十一五”规划教材之一。
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